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TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

 

 

Pöytäkirja 2/2020  

 

Läsnäolijat 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Hanne Helminen 

Teemu Helenius (saapui kohdassa 2, klo 19.17) 

Eerika Karppinen 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Avataan kokous ajassa 19.15. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Valitaan puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi Sanni Lilja ja Eerika Karppinen. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

 

 



5. Ilmoitusasiat ja kuulumiset 

- Paula oli aamulla keskustelemassa TYYn koulutuspoliittisen asiantuntijan kanssa 

Humanitaan vaikuttamisen mahdollisuuksista ja hyvistä toimintatavoista. 

- Paula ja Sanni kävivät tänään pankissa vaihtamassa tilinkäyttöoikeudet. 

- Puheenjohtajien neuvosto ma 3.2. 

- Soponeuvosto ke 5.2. 

- Koponeuvosto ma 10.2. 

- TYY International Council 13.2. 

 

6. Posti 

- Hallitus sai kutsun Indexin vuotuiseen YYA-tapahtumaan 10.2.  

- Viesti Maria Patsakselta liittyen Sirkkalasta poistuviin kalusteisiin, joita opiskelijat 

voisivat saada Arcanumiin. Selvitellään asiaa tarkemmin. 

- Affekti pyytänyt laulukirjoja vuokralle perjantaiksi. 

 

7. Talous 

Budjetoidaan 120 € Humanitaan jäsenjärjestöjen sauna- ja hengailuiltaan. 

 

8. Halloped-asiat 

 8.1 Opiskelijaedustajien valinta HKT-laitoksen työryhmiin  

- Kulma ry:lle ja Affekti ry:lle on lähetetty pyynnöt opiskelijaedustajista HKT-

laitoksen laajennettuun työryhmään ja opetuksen kehittämisen työryhmään. 

Kulma ry on ilmoittanut edustajan, mutta Affekti ry työstää vielä asiaa.  

- Valitaan kahteen edellä mainittuun työryhmään Kulma ry:n ehdotuksen 

mukaisesti Sara Heino.  

 8.2 Halloped-koordinaattorien valinta 

- Avoimessa haussa saimme yhden hakemuksen henkilöltä Mikko Kiippa (KKL). 

Hallitus on tutustunut hakemukseen.  

- HKT-laitoksen puolelta emme saaneet yhtään hakemusta avoimen haun kautta. 

Koordinaattori tulee siis valita muulla tavalla. Paula on keskustellut asiasta 

vuoden 2018 halloped-koordinaattorin Veera Semin kanssa ja hän sanoi olevansa 

käytettävissä, mikäli muita halukkaita ei ole. Semi pystyisi toimimaan tehtävässä 

luultavasti vain kevään ajan, sillä vaihtaa pääainetta toiseen tiedekuntaan. 

- Päätetään valita halloped-koordinaattoreiksi Mikko Kiippa ja Veera Semi. Semin 

paikka laitetaan uudelleen hakuun syyslukukauden alussa. 

 

9. Muut esille tulevat asiat 

- Käsitellään yhden ainejärjestön yhteydenottoa seuraavassa kokouksessa, sillä asiasta 

on parempi keskustella kasvotusten. 

- Hallitus tapaa iltakoulun merkeissä perjantaina. 

- Maanantaina 3.2. humanistisauna. 

 

10. Seuraava kokous 

4.2. klo 19. Paula ilmoittaa paikan myöhemmin. 



 

11. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 19.49. 

 

 


